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     Do soutěže prací středoškolských studentů jsem se svojí prací přihlásila především proto, 

abych načerpala zkušenosti k dalšímu studiu, získala nové znalosti, a také abych viděla práce 

dalších studentů. Téma své práce jsem si vybrala z důvodu, že bych se při svých dalších 

studiích na  vysoké škole ráda věnovala podobnému oboru. O přijetí eura a ostatní záležitosti 

týkající se Evropské unie jsem se zajímala již dříve, nakonec jsem si vybrala práci zaměřenou 

přímo na euro. Zhodnocení z hlediska ekonomického a politického mě zaujalo nejvíce. A to 

hlavně proto, že se dnes již můžeme snadno z různých zdrojů dozvědět výhody, nevýhody  

a informace o daném hledisku, ale rozřešení, o jaký projekt se spíše jedná, nikde nenajdeme. 

 

Projekt jednotné evropské měny je unikátní také tím, že nikde na světě nenajdeme v současné 

době takový počet zemí, které by byly ochotny široce sdílet určité důležité součásti národní 

suverenity. Všechny tyto země jsou si však rovné, aby nedošlo ke zvýhodňování jakékoliv 

země, platí pro všechny stejná pravidla, nejen co se týče přijetí eura. Respektive platit by 

měla, moje práce se ale zaměřuje také na maličkosti, ve kterých určitá rovnost, jednota chybí. 

Abych však mohla vyhodnotit důvod zavedení eura, mají pro mě také význam. Myslím si, že 

motto Evropské unie, Jednota v rozmanitosti, by mělo platit i v případě přijímání jednotné 

evropské měny. 

 

Zavedení jednotné měny provází velké množství otázek. Euro by mělo být v budoucnu měnou 

všech států Evropské unie. Proč je ale ve skutečnosti důležité jednotnou měnu přijmout? 

Kvůli důležitosti, výhodám či nevýhodám v oblasti politické nebo ekonomické? V každém 

státě Evropské unie a budoucím státě eurozóny jsou důležité mírně rozdílné oblasti, které 

zavedení eura ovlivní. V mé práci se tedy budu zabývat a pokusím se vyhodnotit, zda je 

zavedení eura důležité spíše v otázkách politických, či je hlavně ekonomicky výhodné. Ať už 

se tedy přikloním k jakémukoli závěru, doufám, že Vás moje práce zaujme, načerpáte z ní 

mnoho potřebných informací a uděláte si o dané problematice vlastní, ucelený názor. 

 

 

 


